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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: wycinki drzew przy ul. Kurlandzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zgłosili się do mnie zaniepokojeni mieszkańcy prowadzoną przez ZDM wycinką drzew 

w pasie drogowym ul. Kurlandzkiej (przy ul. Lubuszańskiej). Proszę o informację, dlaczego 

zdecydowano się na wycinkę w/w drzew oraz czy mieszkańcy mogą liczyć na nowe, dodatkowe 

nasadzenia drzew w tym miejscu (jeżeli wycinka była związana ze zdrowiem drzew). 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


